
ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ D’AVALUACIÓ ACADÈMICA DE 
L’EUOOT 
 
Dia: 14 de desembre de 2009 
Hora: 12-14 hores 
Lloc: Sala de reunions1 TR8 
 
 
Ordre del dia: 
 
1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior.  
2.- Informe de direcció  
3.- Normativa d’avaluació curricular del Grau 
4.- Informació del model de coordinació de competències.  
5.- Temes sobrevinguts  
6.- Precs i preguntes. 
 
ASSISTENTS: 
 
Jose Luís Alvarez   Sotsdirector Cap d’Estudis 
Jesus Armengol  Sotsdirector de Política Acadèmica 
Marta Fransoy  Representant de la Junta d’Escola 
Ester Guaus   Directora 
Teresa Navarro  Representant del Departament de Matemàtica Aplicada III 
Joan Antó   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Núria Tomàs   Representant de la Junta d’Escola 
Joan Torrent   Secretari Acadèmic 
 
S’excusen: 
Rosa Borras   Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
 
Absents: 
 
Pere Garriga   Representant Departament  d’Enginyeria Quimica 
Mireia Pacheco  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Elisabet Pérez  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Roger Rodrigo  Representant dels estudiants 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
 
1. S’aprova l’acta de la sessió ordinària del dia 11-11-09 amb la rectificació de que la 
Marta Fransoy es va excusar per no assistir-hi. 
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2. El Subdirector Acadèmic informa que: a) l’ICE ha obert un forum de competències 
genèriques a ATENEA; b) s’han penjat les presentacions de les coordinacions de 
competències, que van sorgir d’unes jornades a la UPC, a Documents de Treball 
EUOOT (ATENEA); c) un ex alumne xilè vol fer el màster però ha de demanar beca, i 
per tant ha de demanar reserva de plaça. Es pot fer una pre-inscripció ara, ja que en 
principi no es preveu que hi hagi cap problema. Es demana el parer de la CAA, i 
aquesta ho accepta. 
 
3. El Subdirector Acadèmic informa que s’ha fet una convocatoria als nous estudiants 
de Grau per informar-los, però que abans cal acordar una sèrie de punts (presentats 
en l’Annex 1), i que resumits son: a) l’avaluació curricular seria anual, b) la normativa 
de permanència diu que s’han d’aprovar 42 sobre 60 crèdits (nota≥5) en dos anys de 
la fase inicial (1er curs) abans de passar a 2n curs, c) també el 1er any s’han d’aprovar 
mínim de 12 ECTS, d) que no es compensarà cap assignatura de manera ordinària i 
per tant per passar l’avaluació curricular de fase inicial s’han d’aprovar totes les 
assignatures. Es realitza un torn de discussió i finalment s’aprova la proposta següent 
“La comissió d’avaluació curricular estudiarà la compensació extraordinària 
d’assignatures per a superar cada bloc curricular. Com a norma general, la nota 
mitjana ponderada del bloc ha de ser igual o més gran que 5,0, no es compensarà cap 
assignatura amb qualificació menor a 4,0 i es tindrà en compte especialment el 
rendiment creixent”. 
 
4. El Subdirector Acadèmic informa del procés de definició de competències i de les 
jornades de competències realitzades. Aquest model un cop definit completament 
s’enviarà als membres de la CAA per al seu anàlisi i discussió, i  finalment procedir a la 
seva aprovació en una propera reunió.  
 
5. No hi ha temes sobrevinguts.  
 
6. La Teresa Navarro pregunta com l’extinció pot afectar a la SP1, en concret a les 
pràctiques. Se li comenta que es pot arreglar puntualment, però que si hi ha massa 
alumnes llavors es poden arbitrar mesures més genèriques. 
 
 
S’aixeca la sessió a les 14h 10m. 
 
 
 
Joan Torrent Vist-i-plau: Ester Guaus 
Secretari  Academic           Directora  
     
Terrassa, 14 de desembre de 2009 
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